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Deltagere 
Formand Lene Østerberg Nygaard 
Næstformand Line Bonnesen 
Kasserer Gitte Lund Mortensen 
Bestyrelsesmedlem Jan Knudsen 
Bestyrelsesmedlem Arne Eirup 
Suppleant Lars Valgreen 
 
Afbud 
Suppleant Anna Thostrup Hybschmann 
 
 
 
 
Dagsorden   
 
1. Valg af Referent 
Line 
 
2. Status på økonomi - gennemgang af foreløbigt regnskab for 2023. 
Årsregnskab er ved at blive udarbejdet. Der har ikke været uforudsete udgifter i 2023, så opsparingen 
er blevet større. 
 
3. Status på udvalg: 
 
a. Vintervedligehold 
Vi har været udfordret i forhold til vintervedligehold, da vi var nødt til at opsige vores hidtidige leve-
randør. Vi arbejder fortsat på at få en holdbar løsning. Det er enighed i bestyrelsen om, at den nuvæ-
rende situation er uholdbar. 
 
b. Affald 
Vores kapacitet i forhold til plastikaffald er for lille. Det er aftalt med Hillerød Forsyning, at vi laver en 
løsning med molokkerne. Der bliver snarest muligt sendt information ud herom. 
 
c. YouSee – orientering 
Det er forventes, at opgraderingen af antenneanlægget vil ske i uge 6. Vi har rykket YouSee for en 
plan for overgang til den nye aftale. 

 
4. Henvendelser fra beboere siden sidst 
Der har været 2 henvendelser om den manglende vintervedligeholdelse. 
 
Der har endvidere været en henvendelse om tilskud til et fastelavnsarrangement. Vi afventer flere de-
taljer om arrangementet.  
 
5. Generalforsamlingen 
 
a. Input til formandens beretning 
 
b. Planlægning 

 
 

6. Evt. 


